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Høringssvar vedr. forslag til Kommuneplanstrategi  

Amager Øst Lokaludvalg takker for modtagelsen af  forslag til 
Kommuneplanstrategi 2014.  

Høringssvaret er diskuteret i Amager Øst lokaludvalg  d. 25. 
september, og vi har følgende bemærkninger til forslaget:  

1. Lokaludvalget ønsker et varieret boligudbud. Der skal være 
flere billige boliger, ungdomsboliger samt almene boliger. Vi 
mener at målsætningen på 20% almene boliger ikke er 
tilstrækkelig til at sikre at byen er for alle. 
Desuden ønsker vi, at der i stigende omfang udvikles boliger 
beregnet på kollektivt brug. 

2. Vi er imod en for kraftig byfortætning, der indskrænker byens 
nuværende grønne arealer. 
Vi lægger vægt på at der sideløbende med byens udvikling 
afsættes arealer og økonomi til udvikling af de nødvendig 
kultur, idræts og fritidsfaciliteter. 

3. Vi ønsker at der  i større omfang satses på på kollektive 
trafikformer og cykeltrafik, når byen udvikles. Der mangler 
visioner for at formindske pendlingen til og fra byen og 
visioner for at sammenbinde de eksisterende kollektive 
trafikformer på en mere effektiv måde.  
Vi peger her bl.a  på udvikling af et letbanenet som et 
væsentligt supplement til de nuværende offentlige 
transportformer.  
Vi er optaget af generelt at reducere biltrafikken i byen og i 
den forbindelse reducere overfladeparkeringen.  
                                                                
             Amagers veje, og en reducering af bydelens grønne 
og rekreative områder.   

4. Vi er enige i målsætningen om at give bedre forhold for 
cyklister og lægger her vægt på at der gøre mere for 
børnecyklismen. 
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5. Vi er optaget af, at der skabes nye arbejdspladser i kommunen, 
og mener i den forbindelse, at man skal forhindre, at områder 
der pt. er udlagt til erhverv i almindelighed overgår til 
boligbyggeri og service erhverv.  
Vi er tilhænger af , at der skabes flere kreative zoner i bydelen.  

6. Man skal have et vedvarende fokus på byens 
sammenhængskraft og styrke de sociale og etniske 
fællesskaber. Opbygningen af et fælles socialt liv bør blive en 
integreret del af byplanlægningen.  
Vi lægger vægt på at øge ligheden i sundheden og at 
sundhedsindsatserne bliver mere opsøgende og borgernære.  

7. Vi lægger vægt på, at der sker en øget borgerinddragelse i 
plansager, på et så tidligt tidspunkt som muligt i processen.  

8. Vi advarer mod at man ændrer kravene til udearealer til børn i 
daginstitutioner og skoler.  
 Børns bevægelsesmuligheder skal øges, ikke reduceres.  
 
Med disse bemærkninger ønsker vi at indgå i den videre proces 
forvaltning og politikere og håber på en fortsat konstruktiv 
dialog om byens udvikling. 

 

Venlig Hilsen 
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